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دیدار تیم منتخب مشهد با عقاب 
 ۵۲ سال  در  بازی  این   - تهران 
مشهد  تختی  ورزشگاه  به میزبانی 
نفراتی  این عکس  در  برگزار شد. 
و  جلیل  گیل عرب،  علیرضا  چون 
جهانگیر قوچان نژاد، عباس حامد 
مهدی  و  بمانی  محسن  پروانه، 
ایمان نژاد در تیم مشهد و مرحوم ایرج 
کبر مالکی، قلیچ خانی،  دانایی فر، ا
از  باباخانلو  و  حاج قاسم  محمد 
دیده می شوند. تهران  عقاب  تیم 

قاب خاطـره تقویم
ورزش  مشهد
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 «دسـتیار من را در اهواز کتک زدند»! 
این عبارتی بود که رضا عنایتی، سـرمربی 
مشـهدی تیـم فوتبـال هـوادار، بعـد از 
مقابـل  اهـواز  در  پرُحاشـیه  تسـاوی 
اسـتقلال ملاثانـی در چهارچـوب هفتـه 
دوم لیـگ دسـته اول بـه زبـان آورد. تیـم 
فوتبال هـوادار کـه یکی از مدعیـان اصلی 
صعود بـه لیگ برتـر به حسـاب می آیـد، در حالی 
مقابل تیـم تازه لیگ یکی شـده اسـتقلال ملاثانی 
بـه تسـاوی یک بر یـک رسـید کـه ایـن بـازی 
حواشـی زیـادی داشـت. رضـا عنایتی، سـرمربی 
مشـهدی این تیـم، ادعا کـرده که یکـی از مربیان 
بالا گرفتـن  بـا  و  نیمـه   ۲ بیـن  ملاثانـی در 
درگیری هـا و جر و بحث هـا بـا دسـت بـه صـورت 
محمدحسـن رجب زاده، دستیار مشـهدی او، زده 
اسـت. رجب زاده که سـال ها  برای ابومسـلم، پیام، 

سـپاهان، ملـوان، پیـکان و پدیـده فوتبـال بازی 
کرده، از فصل گذشـته و به عنوان دسـتیار اول در 
کنـار عنایتـی در تیم هوادار اسـت. رجـب زاده در 
دوران فوتبالـش یکـی از بازیکنـان بااخـلاق 
مسـتطیل سـبز بود و این سـال ها رفیق صمیمی 
و یار غـار رضـا عنایتی بوده اسـت. هافبک سـابق 
فوتبال مشـهد این روزهـا در کنار همشـهری اش 
رضـا عنایتی بـرای صعـود هـوادار بـه لیـگ برتر 
برنامه هـای زیـادی دارد و بـه نظـر می رسـد بـا 
توجـه بـه شـرایط آماده سـازی هـوادار تهـران و 
مهره هایی کـه به خدمـت گرفتند، ایـن تیم یکی 

از شانس های اصلی صعود است.

مربی مشـهدی تیـم فوتبـال «هـوادار» در رابطه 
بـا اتفاق هـای دیـدار مقابـل اسـتقلال ملاثانـی و 
مشـتی کـه بـه صورتـش زدنـد، گفـت:  مـا همـه 
آمده ایـم تـا از فوتبال لـذت ببریـم؛ اما متأسـفانه 
بـا برخـی رفتارهـا نمی گذارنـد.  محمدحسـن 
رجـب زاده افـزود: بعـد از سـوت پایـان نیمـه اول 
بـود کـه بازیکنـان حریـف در اعتـراض به سـمت 
داور رفتنـد و مـا هـم به سـمت تونـل رختکـن 
می رفتیـم کـه یکهـو یکـی از پشـت بـا مشـت به 
صورتـم زد.  وی افـزود:  به خاطـر اینکه یـک هفته 
پیش تـازه چشـم هایم را عمل کرده بـودم، خیلی 
اذیت شـدم؛ اما سـریع  به رختکن رفتم و پزشـک 

کـه  کـرد  معاینـه ام  تیـم 
خوشـبختانه اتفاقـی نیفتاد.  

مربـی هـوادار تصریـح 
از  کـرد:  یکـی 

بازیکنان حریف 
کـه بـا بازیکـن 
دوسـت  مـا 
بـود، گفتـه آن 
لیـدر  شـخص 

تیـم اسـت کـه 
چون نفـوذ زیادی 

دارد،  باشـگاه  در 
به عنـوان دروازه بان 
در  اسـمش  سـوم 
فهرسـت رد شـده 

سـت.  ا

كتك خوردن مربى مشهدى در اهواز!
رجب زاده: آمده  ایم از فوتبال لذت ببریم؛ اما متأسفانه نمی گذارند
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 مخالفت رئیس فدراسیون 
دوومیدانی با اعزام سریع ترین مرد 
ایران به فرانسه

تفتیان باید زیر نظر 
مربی ایرانی کار کند

 رئیـس فدراسـیون 
دوومیدانـی در حالـی از 
تمرینـات حسـن تفتیـان 
در ایران خبـر می دهد که 
سـریع  ترین مرد ایران روز 
گذشـته اعـلام کـرده بـود بـا موافقـت 
فدراسـیون قـرار اسـت بـرای برگـزاری 
اردو بـه فرانسـه بـرود. هاشـم صیامـی، 
رئیـس مشـهدی فدراسـیون، در این باره 
گفـت: با توجه به شـرایط فعلـی ویروس 
کرونـا، ورزشـکاران فعـلا صلاح نیسـت 

در کشـور دیگری تمرین داشته 
باشـند. وی دربـاره وضعیـت ۲ 

المپیکـی  ملی پـوش 
دوومیدانی اظهـار کرد: 
احسـان حـدادی هنوز 
سـر  بـه  آلمـان  در 
می بـرد. خوشـبختانه 
عمـل جراحـی او بـا 
موفقیـت انجام شـد و 
کارهـای مربـوط بـه 
هـم  را  فیزیوتراپـی 

انجـام می دهـد و بـه احتمـال زیـاد تـا 
چنـد روز آینـده بـه ایـران باز خواهـد 
گشـت. با توجه بـه اینکـه او هنوز 
بـه ایـران نیامـده اسـت، فعـلا 
برنامـه ای بـرای او نداریـم ؛ اما 
تفتیـان تمرینـات خـود را 
زیر نظـر چراغـی در آکادمی 
المپیـک  ملـی  کمیتـه 
پیگیـری می کنـد. به دنبـال 
ایـن هسـتیم کـه بـرای او 
اسپانسـر پیـدا کنیـم تـا 

بتوانـد در خـارج از کشـور اردو داشـته 
باشـد؛ امـا بـا توجـه بـه شـرایط فعلـی 
ویـروس کرونـا، فعـلا صـلاح نیسـت در 
کشـور دیگـری تمریـن داشـته باشـد. 
حـالا بایـد دیـد بـا این شـرایط حسـن 
تفتیـان کـه این روزهـا بدجـور گرفتـار 
حواشـی مدلینگ شـدن و برگـزاری یـا 
عدم برگـزاری اردوی خارجی شـده و با 
انتقادهـای زیـادی مواجـه اسـت، چـه 
واکنشـی به موضـع جدید فدراسـیون و 

رئیس مشهدی آن نشان خواهد داد.

 مصوبه دردسرساز ٩٨
هفته گذشته بود که مدیرکل ورزش و 
نان خراسان رضوی بعد از بازسازی  جوا
ورزشگاه ثامن الائمه(ع) مشهد اعلام کرد 
بنا بر مصوبه شورای تأمین، دیدارهای 
شهرخودرو در لیگ برتر از این پس باید در 
این ورزشگاه برگزار شود؛ مصوبه ای که با 
توجه به برگزاری رقابت ها بدون تماشاگر، 
کمی غیرمنطقی و بحث برانگیز به نظر 
می رسید. احسان اصولی، رئیس هیئت 
فوتبال خراسان رضوی، درباره این مصوبه 
گفت:  این مصوبه مربوط به سال گذشته 
است، ولی در آن تعیین زمان شده بود.  
احسان اصولی افزود:  بر اساس زمانی که 
برای این انتقال در آن مصوبه تعیین شده 
بود، حالا یا باید مصوبه جدیدی ابلاغ یا 
مصوبه قبلی اجرایی شود.  مسئله زمانی 
مصوبه، نکته ای است که مدیرکل ورزش و 
جوانان هم به آن اشاره و اظهار کرد:  درست 
است که مصوبه مربوط به سال گذشته است، 
اما طی همین مدت چندین بار نامه نگاری 
شده و شورای تأمین گفته باید مصوبه 
اجرایی شود.  این همه در حالی است که 
فرماندار مشهد، به  عنوان یکی از اعضای 
تعیین کننده شورای تأمین در توضیح این 
مصوبه گفت:  مصوبه مربوط به سال گذشته 
است و اگر دوستان درخواست بدهند، ادامه 
برگزاری رقابت ها در ورزشگاه امام رضا(ع) را 
در شرایط کرونایی کنونی بررسی می کنیم. 

 بند جالب مصوبه قدیمی
در میان تمام اظهارات مسئولان درباره 
مصوبه شورای تأمین برای انتقال بازی های 
به  امام رضا(ع)  ورزشگاه  از  برتر  لیگ 
ورزشگاه ثامن الائمه(ع)، مدیرعامل مؤسسه 
نکته  به  آستان قدس رضوی  تربیت بدنی 
جالبی اشاره کرد. علیرضا تاج فیروز در این باره 
توضیح داد: تا جایی که من اطلاع دارم، در 
این مصوبه که مربوط به سال گذشته است، 

آمده است دیدارهای با تماشاگر و آن هم 
بازی های حساس مثل دیدار شهرخودرو 
با سرخابی های پایتخت باید به ورزشگاه 
ثامن الائمه(ع) منتقل شود.    وی خاطرنشان 
کرد: ورزشگاه امام رضا(ع) از محل موقوفات 
حضرت رضا(ع) ساخته شده و یک سرمایه 
محسوب می شود که باید از آن بهره برد. 
حالا درحالی که مسابقات بدون تماشاگر 
است، باید از دوستان بپرسید که چرا به 
برگزاری رقابت ها در ورزشگاه ثامن   اصرار 
دارند.  تاج فیروز تصریح کرد:  به هر تقدیر فکر 
می کنم باشگاه شهرخودرو هم به میزبانی در 
ورزشگاه امام رضا(ع) راغب تر است و ما هم 
همچون گذشته آمادگی میزبانی رقابت های 

این تیم در لیگ برتر را داریم. 
 اداره کل ورزش در پی رفع یک ابهام

مدیرکل ورزش و جوانان خراسان رضوی 
بعد از تمام این حرف  و حدیث ها که از 
اظهارات هفته گذشته اش نشئت گرفت، 
شهرآرا  به  صحبت هایش  تازه ترین  در 
گفت:  نامه نگاری های شورای تأمین باعث 
شد ما بخواهیم بازی ها را به ورزشگاه 
ثامن الائمه(ع) ببریم، والا هم ما، هم باشگاه 
و هم مردم دوست دارند بازی ها در شهر و 
در ورزشگاه امام رضا(ع) برگزار شود.  فرزاد 
فتاحی افزود:  امروز مسئولان امنیتی استان 
قرار است از ورزشگاه ثامن  بازدید کنند 
و در جلسه ای تصمیم نهایی را بگیریم 
و با توجه به اینکه هنوز کار نصب برخی 
صندلی ها کامل نشده ا  ست، فکر می کنم 
ان شاءا... بتوانیم نظر مساعدشان را برای 
برگزاری رقابت ها در ورزشگاه امام رضا(ع) 
جلب کنیم. این همه در حالی است که گفته 
می شود اداره کل ورزش و جوانان استان 
در پی آن است تا با بردن بازی ها به ورزشگاه 
ثامن بعد از بازسازی این ورزشگاه از آن 
درآمدزایی کند و در مقابل، آستان قدس 
هم بدش نمی آید حق اجاره هر مسابقه 

شهرخودرو به حسابش واریز شود. بالا رفتن 
هزینه های نگهداری هر ۲ مجموعه به شکلی 
است که خالی ماندنش ممکن است خیلی 
زود، ورزشگاه را با آسیب جدی ناشی از 

کمبود بودجه نگهداری رو به رو کند.
 !مسئله ترافیک و امنیتی که موجود است

فرماندار مشهد در ذکر دلیل اصرار شورای 
نتقال بازی های لیگ برتر از  تأمین بر ا
ورزشگاه شیک داخل شهر به ورزشگاه 
بیرون شهر، گفت:  به هر حال ورزشگاه 
امام رضا(ع) در نقطه حساسی از شهر قرار 
دارد که از لحاظ ترافیکی ممکن است 
برای عبور و مرور مردم مشکل ایجاد کند و 
این مهم ترین دلیلی است که می خواهیم 

بازی ها به ورزشگاه ثامن  منتقل شود. 
هاشمی  سیدمحمدرضا  صحبت های 
درحالی مطرح می  شود که گزارش های 
نیروی انتظامی در یکی دو سال اخیر که 
مسابقات حتی با حضور تماشاگران در 

ورزشگاه شیک داخل شهر برگزار شده، 
نکرده  ایجاد  را  مشکلی  کوچک ترین 
است. با تدبیر نیروی انتظامی و پلیس 
راهنمایی و رانندگی حتی دیدارهای بزرگ 
با  با شهرخودرو  پایتخت  سرخابی های 
میانگین ۲۵ هزار تماشاچی در ورزشگاه 
امام رضا(ع) در ۲ سال اخیر با موفقیت 
برگزار شده و هیچ گونه مشکل ترافیکی یا 

درگیری های امنیتی وجود نداشته است.
 امروز؛ تصمیم درست اتخاذ می شود؟

جلسه ظهر امروز برای تصمیم گیری نهایی 
در این  باره برگزار خواهد شد و در این میان 
نگرانی های  مشهدی  فوتبال دوستان 
ویژه ای دارند؛  نگرانی از بازگشت به جاده 
شاندیز، نگرانی  صاد رنشدن مجوز بازی های 
شهرخودرو در ورزشگاه ثامن الائمه(ع) 
از سوی سازمان لیگ و نگرانی تشدید بحران 
روی بحران برای شهرخودرو جوان شده لیگ 
برتر بیستم. نگرانی که احسان اصولی، رئیس 

هیئت فوتبال، نیز به آن اشاره و اظهار کرد : 
 نفسِ داشتن یک ورزشگاه شیک و خوب 
دیگر به جز امام رضا(ع) در مشهد خیلی 
خوب است و نباید این مسئله را زیر سؤال 
ببریم؛ اما  تلاشمان را می کنیم تا بازی ها 
در ورزشگاه امام رضا(ع) برگزار شود. وی 
افزود:  نمی  خواهیم این مسئله بهانه ای 
برای نتیجه نگرفتن شهرخودرو شود. ما 
از ابتدای فصل نگرانی هایی بابت اتفاقاتی 
که در باشگاه شهرخودرو می افتد، داشتیم 
و با  وجود تمام کم لطفی ها، باز هم از تیم 
شهرمان حمایت می کنیم.  به نظر می رسد 
امروز در جلسه  ویژه قرار است سوءتفاهم 
نتقال دیدارهای لیگ  ایجاد شده بر سر ا
برتر فوتبال به ورزشگاه ثامن  برطرف شود 
و مجوز برگزاری دیدارهای شهرخودرو 
در ورزشگاه امام رضا (ع) دست کم تا پایان 
دوران برگزاری رقابت ها بدون تماشاگر 

تمدید شود.

سوءتفاهم ورزشگاه ثامن!
امروز، نشست سرنوشت ساز تعیین محل برگزاری رقابت های لیگ برتر فوتبال برگزار می شود

مرتضی اخوان
  m.akhavan@shahraranews.ir

هنوز قاب های ماندگار شعف جوانان مشهدی 
از اولین حضورشان در ورزشگاه شیک و مدرن 
وسط شــهر در ذهن ها باقی است. با وجود این 
خبری شوکه کننده هفته گذشته از سوی اداره 
کل ورزش و جوانان مبنی بر انتقال دیدارهای 
تیم فوتبال شهرخودرو در لیگ برتر از ورزشگاه 

امام رضا(ع) به ورزشگاه ثامن الائمه(ع) منتشر 
شد؛ خبری که نه خواست تیم میزبان مشهدی 
در لیگ برتر بود و نه هواداران فوتبال  دوست 
داشتند که بار  دیگر مجبور شوند برای تماشای 
فوتبال کیلومترها از مشــهد خارج شوند و در 
جاده شاندیز به تماشای نمایش تیم شهرشان 
بنشــینند. اما این تصمیمی بود که به اذعان 
مدیرکل ورزش و جوانان از ســوی شــورای 

تأمین گرفته شــده و باید همه تمکین کنند. 
نکته جالب توجه در این اصرار و اظهار شرایط 
کرونایی اســت که موجب شده رقابت  ها بدون 
تماشاگر برگزار شــود و بر همه پوشیده است 
که اصرار شورای تأمین برای این انتقال از چه 
بابت اســت؟ اگر بحث های امنیتی  یا ترافیکی 
در میان است که پاســخ روشن است، بازی ها 
بدون تماشاگر است و مشکلی از این  نظر پیش 

نمی آید. با این همه پیگیری های شهرآرا ورزشی 
در گفت وگو با فرماندار مشهد، مدیرکل ورزش 
و جوانان خراسان رضوی، مدیرعامل مؤسسه 
تربیت بدنی آستان قدس رضوی و رئیس هیئت 
فوتبال استان حکایت از جلسه مهمی داشت که 
قرار است ظهر امروز در ورزشگاه بازسازی شده 
ثامن الائمه(ع) برگزار شــود و تصمیم نهایی 

اتخاذ گردد.
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روایت عاشقانه های شهدای ورزشکارش
دونده ای در میدان شهادت

شهید مجید نمازی باسخاوت بود و اهل ورزش. مادر 
ورزش ها، دوومیدانی را خوب بلد بود و تمرینات زیادی در این 
رشته داشت. در پرتاب دیسک هم فعالیت داشت و توانست در 
این ماده، بر روی سکوی مسابقات بایستد و موفقیت کسب کند. 
در تاریخ ۱۵ شهریور ۱۳۴۷ دیده به جهان گشود و دوران 
تحصیل را با دریافت دیپلم پشت سر گذاشت. چهارده  ساله بود 
که به سوی جبهه ها رفت و در آخرین حضورش در جبهه های 
حق علیه باطل در تاریخ سوم اردیبهشت سال ۱۳۶۶ در عملیات 
فتح المبین در بستان به شهادت رسید. مجید در طول زندگی 
سعی در کمک و یاری رساندن به افراد دیگر داشت. پدرش 
می گوید:  به یاد دارم پیرمردی تعریف می کرد  حاصل تلاش و 
زحمت یک سال کار خود را در صحرا و مزرعه که مقداری گندم 
بود، آماده حمل به شهر کرد و در انتظار کسی به سر می برم که 
به یاری ام بشتابد که شهید از راه رسید و پس از احوال پرسی با 
چهره ای گشاده رو و مسرور، تمامی محصول به دست آمده را با 
وسیله ای نقلیه که به همراه داشت، به محل مربوط  حمل کرد. 
در دوره نوجوانی و جوانی مجید را می توانستید در محافل قرآنی 
و مذهبی پیدا کنید. مجید عاشق جبهه و حضور در عملیات بود 
و هر زمان که به مرخصی می آمد، تمامی دوستان و خویشان را 

به رفتن به جبهه و نبرد تشویق می کرد.
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خاک سپاری پدر مچ اندازی استان تی

و  بدن سازی  رشته  افتخار آفرین  قهرمان  پیکر   
پرورش اندام و بنیان گذار رشته مچ اندازی در خراسان رضوی 
روز گذشته در آرامستان طرقبه به خاک سپرده شد. حمید 
بیگلرزاده چهل ونه ساله که خبر درگذشتش در فضای 
مجازی به ویژه در بین اهالی رشته بدن سازی و پرورش اندام 
با پیام ها و دل نوشته های مختلفی همراه بود، پس از تحمل 
یک سال بیماری جان فرسای سرطان سرانجام تسلیم مشیت 
الهی شد. او در طول دوره فعالیت خود به عنوان ورزشکار، 
نامش در بین نسل قهرمان  مدا ل آوری مانند محسن 
عباسپور، جواد ساقی، حسن تبریزی و سامان سرابی قرار 
گرفته، اما بیگلرزاده در طول دوره مدیریت خود به عنوان 
مسئول کمیته مچ اندازی هیئت بدن سازی و پرورش اندام 
خراسان رضوی توانست این رشته را در خراسان رضوی 
راه اندازی کند و فعالیت آن را در سطح شهرستان های استان 
که عموم مخاطب در مناطق محروم و کم درآمد است، 
گسترش دهد. بیگلرزاده سال گذشته تنها چند هفته مانده 
به برگزاری مسابقات رقابت های مچ اندازی قهرمانی کشور در 
مشهد به دلیل بیماری سرطان در بیمارستان بستری شد  و 
در مسابقاتی که برای آن زحمات زیادی کشیده بود، حضور 
نداشت. اگرچه بیگلرزاده با اراده و تلاش خود بارها از 
برگشتنش به دنیای ورزش و بهبود سلامتی اش گفته بود، 
اما متأسفانه موفق به شکست این بیماری نشد و دار فانی را 

وداع گفت.

پوشش بیمه کرونا برای داوران استان

 با اعلام دبیر هیئت فوتبال خراسان رضوی در ادامه 
همکاری های بیمه سرمد و این هیئت، داوران، ناظران، 
نمایندگان و اعضای هیئت فوتبال استان تحت پوشش بیمه 
کرونا قرار گرفتند. به گفته محسن حیدری، تیم های فوتبال 
و فوتسال استان نیز می توانند با دریافت معرفی نامه از 
هیئت فوتبال خراسان رضوی، از تخفیف بیمه کرونا 

استفاده کنند.

حضور پارسا با ۳ تیم
در لیگ های بسکتبال

 با تصویب اعضاى هیئت مدیره باشگاه آویژه صنعت پارسا 
مشهد، امسال این باشگاه با ۳تیم در لیگ هاى کشورى 
به عنوان نماینده مشهد و استان  حضور خواهد داشت. باشگاه 
آویژه صنعت با حمایت از بازیکنان بومی و جوان استان و با 
هدف پشتوانه سازى برای تیم لیگ برترى استان، اقدام به 
تشکیل تیم براى حضور در لیگ دسته اول بسکتبال کشور 
کرده که بر اساس قرعه کشی فدراسیون در گروه شمال قرار 
گرفته است و از ١٦ آذر به مصاف حریفان می رود. هیئت مدیره 
باشگاه به منظور حمایت از ورزش معلولان نیز اعلام آمادگی 
کرده است تا در لیگ برتر بسکتبال با ویلچر بانوان کشور 

به عنوان نماینده استان حضور یابد.

رونمایی از پیراهن بسکتبالیست های 
نظامی مشهد

مراسم رونمایی از پیراهن تیم بسکتبال رعد پدافند مشهد 
در خانه بسکتبال برگزار شد. در این مراسم مقرر شد تیم نظامی 
مشهدی حاضر در لیگ برتر با ست سورمه ای قرمز در 
رقابت های این فصل به عنوان کیت اول و  البته سفید و قرمز 
به عنوان کیت دوم حاضر شوند. تیم رعد پدافند مشهد روزهای 
۱۵ و ۱۶ آذر در دیدارهای معوقه لیگ برتر بسکتبال از ساعت ۱۵ 
به ترتیب مقابل شهرداری قزوین و بعد از آن با اکسون تهران 

رقابت خواهد کرد.

در کشـور دیگری تمرین داشته 
۲باشـند. وی دربـاره وضعیـت ۲باشـند. وی دربـاره وضعیـت ۲

المپیکـی  ملی پـوش 
دوومیدانی اظهـار کرد: 
احسـان حـدادی هنوز 
سـر  بـه  آلمـان  در 
می بـرد. خوشـبختانه 
عمـل جراحـی او بـا 
موفقیـت انجام شـد و 
کارهـای مربـوط بـه 
هـم  را  فیزیوتراپـی 

انجـام می دهـد و بـه احتمـال زیـاد تـا 
چنـد روز آینـده بـه ایـران باز خواهـد 
گشـت. با توجه بـه اینکـه او هنوز 
بـه ایـران نیامـده اسـت، فعـلا 
برنامـه ای بـرای او نداریـم ؛ اما 
تفتیـان تمرینـات خـود را 
زیر نظـر چراغـی در آکادمی 
المپیـک  ملـی  کمیتـه 
پیگیـری می کنـد. به دنبـال 
ایـن هسـتیم کـه بـرای او 
اسپانسـر پیـدا کنیـم تـا 

کـه  کـرد  معاینـه ام  تیـم 
خوشـبختانه اتفاقـی نیفتاد.  

مربـی هـوادار تصریـح 
از  کـرد:  یکـی 

بازیکنان حریف 
کـه بـا بازیکـن 
دوسـت  مـا 
بـود، گفتـه آن 
لیـدر  شـخص 

تیـم اسـت کـه 
چون نفـوذ زیادی 

دارد،  باشـگاه  در 
به عنـوان دروازه بان 
در  اسـمش  سـوم 
فهرسـت رد شـده 

سـت.  ا

تمدید شود.برتر بیستم. نگرانی که احسان اصولی، رئیس 


